

CG ECON OM IC ကို C oncepts



bussiness တိုင်းသည် CRON ဖြစ်သည်။ တိုင်းလူကြီး wmw အပေါ်ဖြစ်ပါတယ်။

The 'CG စီးပွားရေးသဘောတရားများ' လူများသည်တစ်ကိုယ်ကောင်းဆန်သောကပ်ပါးကောင်များ ကိုညစ်ညမ်းစေသောလူတန်းစားများမဖြစ်စေရန်ကြိုးပမ်းသည် (အရင်းရှင်များ) သို့မဟုတ် အရည်အချင်းမပြည့်မီသောညစ်ညမ်းသောပညာရှင်များ (ကွန်မြူနစ်တွေ) အခြားလူများနှင့် 'Planet Earth' ကိုခြိမ်းခြောက်မှု။ ၎င်းတို့၏မုတု " အုပ်ထိန်းသူ " ထဲသို့ ၁ ဘုရားသခင် လူမှုရေးတရား မျှတမှု practitioမဟုတ်ပါ! ၎င်းဘုန်းအသရေဘုံ ၁ ဘုရားသခင် လူသား၏ကောင်း။

အယူအဆ ၁

CRON (အကျိုးအမြတ်အတွက်မဟုတ်ပိုင်ဆိုင်သည့်ရုပ်ရွာပြေးပွဲ) အရင်းရှင်ဝါဒကိုအစားထိုး (အကျင့်ပျက်ခြစားမှု၊ လောဘ၊ အမြတ်အစွန်း၊ ပုဂ္ဂလိကပိုင်ရှင်ကပ်ပါးကောင်များ)ကွန်မြူနစ်ဝါဒ (အကျင့်ပျက် incometent ပညာရှင်) & hybrids များ (အဂတိလိုက်စားမှု၊ ကပ်ပါးကောင်တစ်ဝက်မစွမ်းဆောင်နိုင်မှု)။ ပုဂ္ဂလိကပိုင်ဆိုင်မှုကို လျော်ကြေးမပေးဘဲသိမ်းယူထားပြီး **CRON** နှင့် **DmC** နိုင်ငံတော်ပိုင်အဖွဲ့ အစည်းကို 'အဖြစ်ဆောင်ရွက်ရန်ပြောင်းလဲခြင်း **CRON** နှင့် **DmC**' အစိုးရအေဂျင်စီများသည် **CRON** နှင့် **DmC**

'Shire' & Gatherings set up 'CRON '။

"ဂ" ရုပ်ရွာက "Shire"R ကို "ဖြင့် run သည် **DmC**" (ဆုံးဖြတ်ချက်ချသည့်ကော်မတီ ၇။

"အို" ပေးဆောင်ရင်း၏လုပ်သားများကပိုင်ဆိုင်သည် **wmw+** မရတဲ့စေတနာ့ဝန်ထမ်းများပ"

အကျိုးအမြတ်အတွက်မဟုတ်ပါ



CRON အဖွဲ့အစည်းကိုစီမံခန့်ခွဲသည်။ တစ်ခုတည်းခေါင်းဆောင်မှုစိုးမိုးမှုဖြစ်ပါတယ်။ ကော်မတီ၏ ဦး ဆောင်မှုသည်တရားမျှတသည်။ **CRON** ကော်မတီက အုပ်ချုပ်နေကြသည် (DMC) 7 ။

"**D-mC** ' (ဆုံးဖြတ်ချက်ချကော်မတီကိုတစ်နှစ်ရွေးကောက်တင်မြှောက်သည်) အဖွဲ့ဝင် ၇ ဦး ပါ ၀ င် သည်။ ညှိနှိုင်းရေးမှူး, ဘဏ္ဍာရေးမှူး, အဘို့အ Go, 4 Trustee ။ **CRON DmC** ကိုအသုံးပြုရန်လိုသည်, **bPI** (စီးပွားရေးစွမ်းဆောင်ရည်ညွှန်းကိန်း), **ဂျစ်** (လိုလိုမယ်မယ်), **Es** (စီးပွားရေးအချိုးအစား)။

CRON DmC ဆုံးဖြတ်ချက်ချခြင်းအတွက်အစုရှယ်ယာပိုင်ရှင်များအားလုံးထံမှစီးပွားရေးစွမ်းဆောင်ရည်ညွှန်းကိန်းများနှင့် .feedback ကိုအသုံးပြုပါ။ (CRON ကိုကြည့်ပါ)

0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0% 0%

သုည TOLERANCE ရန် ပုဂ္ဂလိကပိုင်ရှင်ကပ်ပါးကောင် & အရည်အချင်းမရှိတဲ့ပညာရှင်တွေ

အယူအဆ J

မြေနှင့်နေအိမ်အားလုံးသည်ဒေသခံလူထုဖြစ်သည် (Shire) ပိုင်ဆိုင်သည် အခမဲ့ မြေပိုင်ရှင်ကိုလျော်ကြေးမပေးဘဲလွှဲပြောင်းပြီးဖြစ်သည်။ အလုပ်ရှင်သည်သူတို့ ပြောင်းရွှေ့ခြင်း (သို့) သေဆုံးသည့်အထိအိမ်တွင်နေနိုင်သည်။ ထို့နောက် Shire သည် လျော်ကြေးမပေးဘဲထိန်းချုပ်မှုကိုရယူသည် (ပစ္စည်းဥစ္စာပိုင်ဆိုင်မှုအတွက်အိမ်မရှိ)။ ပြည်နယ်အစိုးရ၊ CROn နှင့်မိသားစုများသည် Shire မှငှားရမ်းသည်။ လူတိုင်းက အိမ်ငှားတာပါ။ Shire သည် Cluster အိမ်ရာ၊ CRBC !

နေခြည် မြေသည်ပုဂ္ဂလိကပိုင်မြေဖြစ်သည်။ လူထု၏မြေယာအသုံးချမှုအတွက် အကျိုးကျေးဇူးအတွက်ငြင်းပယ်ခြင်း။ နေခြည်(အမှားမရှိ) ကမ်းခြေအားလုံး၊ ရေကန်နှင့်မြစ် မျက်နှာစာများ၏အသုံးပြုမှုကိုငြင်းပယ်ပြီးဂေါက်ကွင်း၏ဓာတ်ပုံရိုက်ခြင်းကိုငြင်းပယ်သည်။
1 ဘုရား လူအားလုံးခံစားနိုင်အောင်ပြုလုပ်ထားသော Planet Earth ကိုတီထွင်ခဲ့သည်။ Freehold မြေနှင့်ပုဂ္ဂလိကပိုင်နေအိမ်များသည်စော်ကားမှုပြုသည်**1 ဘုရား**။

နေခြည် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများကမြေကိုခန့်မှန်းတွက်ချက်သည် (လောင်းကစား) အိမ်ခြံမြေဈေးနှုန်းများတက်မောင်းဖို့မျှော်လင့် (အမြတ်အစွန်း, အရင်းအနှီးအမြတ်) တစ် ဦး အသိုင်းအဝိုင်းတတ်နိုင်အမိုးအကာငြင်းပယ်။ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများသည်ရာဇဝတ်ခွန်ရှောင်ရှားရန်အတွက်မြေပိုင်မြေကိုအသုံးပြုကြသည်



(အနှုတ်လကုခဏာဂီယာ)။ ပုဂ္ဂလိကပိုင်မြေပိုင်ရှင်များသည် ရပ်ကွက်ရှိအိမ်မဲ့သူများ၏အဓိကအကြောင်းရင်းဖြစ်သည်။ အိမ်မဲ့အိမ်မဲ့ရှိသည့်မည်သည့်အသိုင်းအဝိုင်းမဆိုပျက်ကွက်သည်။ ဒီအသိုင်းအဝိုင်းရှင်သန်ရပ်တည်ခွင့်မရှိပါ(တည်ရှိသည်)။

အချို့သောရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများသည်အလွယ်တကူဆောက်လုပ်ထားသောအဆောက်အအုံများကိုဆောက်လုပ်ပြီးဈေးနှုန်းနှင့်ငှားရမ်းခကိုကျော်လွန်သည်။ ငွေမပေးနိုင်သူတွေဟာအိမ်မဲ့ဖြစ်သွားတယ်။ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုအိမ်ခြံမြေသည်ငှားရမ်းခအတွက်အမှန်တကယ် ၀ ယ်ခြင်း မဟုတ်ဘဲအခွန်ရှောင်ရှားခြင်းအတွက်အသုံးပြုသည်။ ယိုယွင်းနေသောအဆောက်အအုံများကို ရလဒ်။ လူနေထိုင်ရန်မသင့်တော်သောကျေးကျော်ရပ်ကွက်များပေါ်ပေါက်လာခြင်း(အင်းဆက်ပိုးမွှားများနှင့်ကြွက်များသည်ဆင်းရဲသားရပ်ကွက်များကိုချစ်ကြသည်)။ ပုဂ္ဂလိက အိမ်ပိုင်ရှင်များနှင့် Freehold ဈေးကစားသူများ၏ပိုင်ဆိုင်မှုဆိုင်ရာချိတ်ဆက်မှုများကိုတာဝန်ခံပါ ဒေါ/R6



အခမဲ့ HO LD ကိုမှသုည TOLERANCE !!!

အယူအဆ 3

အရွယ်ရောက်သူတိုင်းတွင်အခွင့်အရေးရှိသည် (တာဝန်) ဆုအလုပ်။ အကျိုးကျေးဇူးရရှိသောအလုပ်သည် လုပ်အားခနှင့်အခြေအနေများလိုအပ်သည်။ အကောင်းဆုံးစီးပွားရေးစီမံခန့်ခွဲမှုအတွက်လူတိုင်းသည် လုပ်ခလစာရကြသည်။

စီးပွားရေးစီမံခန့်ခွဲမှု၊ လုပ်ခ & အခြေအနေများသည် (wmw) ပြည်နယ်အစိုးရကသတ်မှတ်ထားကြသည်။ **wmw** နှစ်စဉ်သတ်မှတ်ကြသည်။ **wmw** စီးပွားရေးအခြေအနေများလိုအပ်သကဲ့သို့ တူညီစွာနေနိုင်သည်။ သို့မဟုတ်တက်နိုင်သည်။ သို့မဟုတ်ဆင်းနိုင်သည်။ **မှတ်ချက်!** ပုဂ္ဂလိကပိုင်ဆိုင်မှု၊ နိုင်ငံတော်ပိုင်ကို CROn ဖြင့် ဖျက်သိမ်းလိုက်သည်။ သမဂ္ဂများကိုမှတ်ပုံတင်ထားသည်။ အစိုးရကလုပ်ခ၊ အခြေအနေများသတ်မှတ်သည်။



လစာ ၇ တန်းရှိတယ် လခသည် '**wmw**' (အပတ်စဉ်အနည်းဆုံးလုပ်ခ & တစ်မြောက်ကန်း။

ငွေပေးချေမှုစကေးတစ် ဦး နှင့်အတူစတင်သည် **wmw x1** (အနည်းဆုံး) ရန် **wmw x7** (အများဆုံး) ဆုလာဘ်အကွာအဝေး:

- wmw x1** အရည်အချင်း, အလုပ်သင် ~
- wmw x2** ကျွမ်းကျင်, ကုန်သွယ်ရေးသမား ~
- wmw x3** အကြီးတန်းကုန်သွယ်ရေးသမား ~
- wmw x4** ကြီးကြပ်ရေးမှူး ~
- wmw x5** ခေါင်းဆောင် ~
- wmw x6** မန်နေဂျာ ~
- wmw x7** (အများဆုံး) အုပ်ချုပ်ရေးမှူး

လစာနှုန်းထား ၇ ခုအတွက်အခြေအနေများ -

မျှော်လင့်ထားသည့် SHE သည် ၇ ပတ်ကြာဖခင်ဖြစ်ကြောင်းခွင့်ပြုသည် **wmw x1** ထိုနောက် SmeC စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းတွေကိုသက်ဆိုင်ပါသည် -

- သူသည်သားဖွားခွင့်ရက်သတုတပတ် ၁ ပတ်ရရှိထားသည် **wmw x1** ~
- လစာအားလုံးအတွက်နာမကျန်းသည့်လစာဖြစ်သည် **wmw x1** ~
- 3 ရက်တိုင်ကြားစာအတွက်ခွင့်ရက်ရှိပါသည် **wmw x1** ~
- ၂ ပတ်ရှိပါတယ် (၂ ရက် ၇ ရက်) နှစ်စဉ်ခွင့်လစာသည် **wmw x1** ~

အလုပ်ဂီယာ၊ အစားအစာ၊ သောက်ရေနှင့်တစ်ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းမှုတို့ကိုထောက်ပံ့ပေးထားသည်။

အပိုဆုကြေးများမရှိပါ။ အခြားအကျိုးခံစားခွင့်များ၊ အခွင့်အရေးများ၊ ငွေပေးချေခြင်းများမရှိပါ။ နှစ်စဉ်ခွင့်ခွင့်မရှိပါ။ တာရှည်ဝန်ဆောင်မှုခွင့်လည်းမရှိပါ။ ~

လခနှုန်းနိမ့်ဆုံးအရည်အချင်းများရှိသည်

- wmw x1** (ကျွမ်းကျင်မှုမရှိ),
- wmw x2** ('CE' ပြီးစီးခဲ့သည်(ကြိုတင်စာရင်းသွင်း), ကျွမ်းကျင်သို့မဟုတ် 'ကုန်သွယ်ရေး

လက်မှတ် '),

- wmw x3** (မဟာကုန်သွယ်မှုလက်မှတ်, အီးအရံ),
- wmw x4** ("ကြီးကြပ်ရေးမှူးလက်မှတ် ' , CE အရံ),
- wmw x5** ("ခေါင်းဆောင်ဒီပလိုမာ),
- wmw x6** ("မန်နေဂျာဒီပလိုမာ ' , CE အရံ),
- wmw x7** ("အုပ်ချုပ်ရေးမှူးဘွဲ့ ' , အီးအရံ)။

အလုပ်အကိုင်လမ်းကြောင်း အရည်အချင်းပြည့်မီပြီးနောက်နောက်ထပ်လေ့လာပါ (သူနဲ့သူမ)။ အဖွင့်ရှိသည့်အခါ, စီနီယာအားဖြင့်ရာထူးတိုး။

အချိန်ပြည့် (သို့) အချိန်ပိုင်းအလုပ်မရှိသောအလုပ်သမားများ။ Shire သည် ဤလူများကိုအသုံးချနိုင်သည် **wmw x1**။ အလုပ်လက်မဲ့

အထောက်အပံ့ **wmw** !!!

အယူအဆ 4

ဥာဏပစ္စည်းအားလုံး (မူပိုင်ခွင့်၊ မူပိုင်ခွင့် ..) Shire ကပိုင်ဆိုင်သည် (အသိုင်းအဝိုင်း)။ အားလုံးအသုံးပြုရန်အခမဲ့။ ဥာဏပညာဖြင့်တီထွင်ဖန်တီးထားသောအရာ (IP) ' ဗဟုသုတအဆက်မပြတ် ' မှတစ်ဆင့်ထိန်းသိမ်းထားသည်။ အိုင်ပီမှအမြတ်အစွန်းကပ်ပါးကောင်, မတော်မတရား, အမြတ်အစွန်းတစ်ခုရာဇဝတ်မှဖြစ်ပါသည်: **ဒေါ/R6**

Shire & ပြည်နယ်သည်ကလေးငယ်များပညာရေးမှအခမဲ့ပညာရေးကိုထောက်ပံ့ပေးသည်။ အပြန်အလှန်အားဖြင့်ဥာဏပစ္စည်းမူပိုင်ခွင့်သည်ရပ်ရွာရှိအဖွဲ့ ဝ င်အားလုံး၏ပိုင်ဆိုင်မှုဖြစ်သည်။ နိုင်ငံခြားသားများအားအသိဥာဏဆိုင်ရာပစ္စည်းဥစ္စာပိုင်ဆိုင်မှုအပေါ်ဖြတ်သန်း (နိုင်ငံသားမျိုးစုံ၊ သူလျှိုများ ..) နိုင်ငံတော်ပုန်ကန်မှု **ဒေါ/R7**

အခမဲ့ပညာရေးကို Shire မှပံ့ပိုးသည် (SmeC) & ပြည်နယ် (PHeC, PDEc , စီအီး)။ လူတိုင်းသည်သင်ယူခြင်းနှင့်သင်ကြားခြင်းများအားလုံး အသက်ရှည်သည်။ တစ် ဦး ချင်းစီအနေဖြင့်မိသားစု၊

SmeC "Shire ဆေးဘက်ဆိုင်ရာနှင့်ပညာရေးဆိုင်ရာအဆောက်အ ဦး " ။ Shire သည် ကိုယ်ဝန်ဆောင်ခြင်းမှသေခြင်းနှင့်အခမဲ့ပညာရေးကိုကလေးများနှင့်သက်ကြီးရွယ်အိုများအထိ အခမဲ့ပေးသည်။ ၎င်းသည် 'SmeC' မှတစ်ဆင့်လူမှုအသိုင်းအဝိုင်း ဝ န်ဆောင်မှုပေးသည်။ SmeC သည် SHE တစ်ခုတည်းအတွက်သာအသက်မွေးဝမ်းကျောင်းမှလမ်းကြောင်းဖြစ်သည်။



PHeC "ပြည်နယ်ဆေးရုံနှင့်ပညာရေးစင်တာ " ။ ပြည်နယ်တစ်ခုသည်ကိုယ်ဝန်ဆောင်ခြင်းမှသေခြင်းနှင့်အခမဲ့ ပညာရေးအထိအခမဲ့ဆေးရုံကိုငယ်ရွယ်သော HE & အရွယ်ရောက်သူ HE & SHE သို့ထောက်ပံ့ပေးသည်။ PHeC သည် HE တစ်ခုတည်းအတွက်သာအသက်မွေးဝမ်းကျောင်းမှလမ်းကြောင်းဖြစ်သည်။

PDEc "ပြည်နယ်ကာကွယ်ရေးနှင့်အရေးပေါ်စင်တာ"။ PDEc ကူညီမှုသည် 'ပြည်နယ်နှင့် ယင်း၏' ရေယာဉ်များအားအရေးပေါ်အခြေအနေတွင်လမ်းညွှန်မှုနှင့်ကာကွယ်မှုပေးသည် (လူမှုအသိုင်းအဝိုင်း)။ PDEc အစပျိုးသည် 'သန်ရှင်းသောဘုရားမဂ်လာဆောင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများအားစာချုပ်ချုပ်ပါ။ သင်တန်းပေးပါ။ သူ & သူမအတွက်အလုပ်အကိုင်လမ်းကြောင်း။

စီအီး "ရပ်ရွာအရေးပေါ်ဝန်ဆောင်မှု။ (၁၇) နှစ်လျှင် SHE နှင့် (၁၈) နှစ်အရွယ် HE သူသည် တစ်နှစ်စာ 'CE' ဝန်ဆောင်မှုကိုတက်ရောက်ရသည်။ 'စီ' သည်လူငယ်တစ်ဦး စီကိုအကဲဖြတ်သည် (မသန်စွမ်းသူများပါဝင်သည်) သူတို့ရဲ့ Shire & ပြည်နယ်မှသူတို့ရဲ့အသုံးဝင်သည်။ သူတို့၏အသုံးဝင်မှုကိုမည်သို့မြှင့်တင်နိုင်သည်ကိုဆုံးဖြတ်သည်။ စီအီးသည်မိဘအုပ်ထိန်းမှုပြုဖက်ကိုဖယ်ရှားပြီး 'လူမှုရေးတာဝန်များနှင့်အခွင့်အရေးများ' ဖြင့်အစားထိုးသည်။ SHE & HE တစ်ခုစီ၏အသက်မွေး ဝမ်းကြောင်းနှင့်ရပ်ရွာလိုအပ်ချက်များအရ CE သည်ဆုံးဖြတ်သည်။

အခမဲ့ပညာရေး ရာထူးတိုးမြှင့်ပေးသည့်အတွက်အလုပ်သင်အဖြစ်စတင်သည့် အသက်မွေး ဝမ်းကြောင်းလမ်းကြောင်းကိုထပ်မံလေ့လာနိုင်သည်။ အသုံးမဝင်သောကာလတိုပညာရေး (တက္ကသိုလ်များ) စွန့်ပစ်ပစ္စည်းပံ့ပိုးမှုများသည် ကျွမ်းကျင်သောလုပ်သားများမရှိကြပါ။ **wmw x1** အကယ်၍ သူတို့ကအလုပ်တစ်ခုရှာမယ်ဆိုရင်သူတို့ဟာအလုပ်သင်ကိုစရမယ်။ တက္ကသိုလ်များ 'Shut!' အစိုးရမဟုတ်သောပညာရေးသည် 'Shut' ဖြစ်သည်။ အစိုးရမဟုတ်သည့်ပညာရေးကိုငွေပေးသော အစိုးရသည်ရပ်ရွာမှခိုးယူနေသည်။ ခိုးတတ်သောအစိုးရအစားထိုးတာဝန်ခံကျင်းပ **ဒေါ်/R6**။

တစ်ဦး ချင်းစီ၏ဘဝအတွေ့အကြုံအသိပညာ (ဉာဏ်ပညာဖြင့်တီထွင်ဖန်တီးထားသောအရာ) ထိန်းသိမ်းထား & မသေနိုင်သောဖြစ်လာသည်။ 'ဗဟုသုတ - စဉ်ဆက်မပြတ်' ချဉ်းကပ်နည်းသည်အရေးပါသောဗဟုသုတကိုခွဲခြားသတ်မှတ်ပြီးထိုဗဟုသုတများကိုဖမ်းယူခြင်း၊ လွှဲပြောင်းခြင်းနှင့်အသုံးပြုခြင်းအတွက်နည်းလမ်းများကိုထောက်ပံ့ပေးသည်။ ဘဝအတွေ့အကြုံဗဟုသုတကိုအလုပ်နှင့်ပုဂ္ဂိုလ်ရေးအရ ခွဲခြားထားသည်။

ဝန်ထမ်းတစ်ဦး များစွာသော IP ကိုစွန့်ခွာသောအခါအနုတရားရရှိနိုင်သည်။ ဤဦးနှောက်ယိုစီးမှုကိုတန်ပြန်ရန်အတွက် ဝန်ထမ်း၏ဉာဏ်ပစ္စည်းများကိုထိန်းသိမ်းထားရန်အလွန်အရေးကြီးသည်။ ဝန်ထမ်းများမထွက်ခွာမီဤအသိပညာကိုသိမ်းဆည်းရန်နှင့်ထိန်းသိမ်းရန်မရှိမဖြစ်လိုအပ်သည်။ ရိုက်ကူးခြင်းသည်အသံဖြစ်သည် (ပုံပြင်ပြောခြင်း၊ ဗီဒီယို (ပြသ)، မှောင်မိုက် (အတူလုပ်ကိုင်ပါ)။

တစ်ဦး ချင်း၏ဘဝအတွေ့အကြုံဗဟုသုတ(IP) ရပ်ရွာ & မိသားစုနှင့်အတူမျှဝေသည်။ ရပ်ရွာမျှဝေခြင်းကိုအခမဲ့ပညာရေးစနစ်မှရရှိသည်။ မျှဝေခြင်းဆိုသည်မှာပါးစပ်၊ အသံဖြစ်သည် (ပုံပြင်ပြောခြင်း) ဗီဒီယို (ပြသ)، မှောင်မိုက် (လက်ဖြင့်)။

မိသားစုမျှဝေမှုကိုကလေးများနှင့်မြေးများမှတဆင့်ရရှိသည်။ ဒါဟာ

ပါးစပ်, အသံဆိုလိုသည် (ပုံပြင်ပြောခြင်း), ဗီဒီယို (ပြသ), မှောင်မှိုက် (လက်ဖြင့်)
။ အသက် ၁၄ နှစ်မှတစ် ဦး ချင်းစံသည်သူတို့၏ဘဝ အတွေ့အကြုံများကို
မှတ်တမ်းတင်ရန်ဖြစ်သည်(အပြုသဘော & မငြိမ်နှစ် ဦး စလုံး)။

သုည TOLERANCE to:

ဥပဒေစည်းဝါဒစွဲစွဲပိုင်ဆိုင်မှုကျမ်းကျင်သူများ !!!

အခမဲ့ကျန်းမာရေးနှင့်ပညာရေး

(နိုင်ငံသားအခွင့်အရေး)

အယူအဆ ၅

**လောင်းကစား တစ် ဦး စွဲလမ်းသည် မကောင်းဘူး စီးပွားဖြစ်သို့မဟုတ်
ပုဂ္ဂိုလ်ရေးဘောဂဗေဒ သဘောတရား**

စီးပွားဖြစ်လောင်းကစားခြင်းတွင်မြေနှင့်အိမ်ခြံမြေရောင်းဝယ်မှုများရှိသည် (မတည်ငွေရင်း), အနု
ကျအိမ်ပါယာ (ငွေချေးစာချုပ်များ, forward, အနာဂတ်, ခြံ, ရွေးချယ်မှု, လဲလှယ်ရေးအစီအစဉ်
, ဩဇာ, ရှယ်ယာ, စတော့ရှယ်ယာ, ရမ်း။) ရန်ပုံငွေ။ Freehold အဆုံးသတ်ထားသည်
လောင်းကစားနေရာများလောင်းကစားရုံ (လောင်းကစား၊ အင်တာနက်၊ ထီ, ဖလှယ်မှု (အနာဂတ်၊ စ
တော့ရှယ်ယာ) ပိတ်လိုက်တယ် လောင်းကစားကမကထ, profiteers(စာအုပ်၊ ရန်ပုံငွေမန်နေဂျာ၊
အနာဂတ်ကုန်သည်များ၊ စတော့ပွဲစားများ)

ရ ဒေါ် R7 လောင်းကစားခြင်းသည်စွဲလမ်းမှုတစ်ခုဖြစ်သည်။ လက်ခံရရှိမည်သည့် revenue
သင်ယူ အခွန်ဖြစ်ပါတယ်(၁၀၀%)။

ကိုယ်ပိုင်လောင်းကစားခြင်း - လောင်းကစားခြင်း (ကြက်နှင့်ခွေးတိုက်ပွဲ
များ၊ မြင်းနှင့်ထီးပြိုင်ပွဲများ၊ အားကစားလောင်းကစားခြင်း၊ မြေပြင်
တိုက်ပွဲများအောက် ၂ ခု၊ အခြားရလဒ်များ ..) ကစားသည်
(ဘင်ဂိုကစားနည်း၊ ဂိမ်းများ၊ ထီ၊ အင်တာနက်၊ ဖဲချပ်များ ..)။



လောင်းကစားနေရာများ (အခန်းများ)

လောင်းကစားရုံများ၊ အင်တာနက်ဝက်ဘ်ဆိုက်များ၊ ထီဆိုင်များ ..) ပိတ် လောင်းကစားမြှင့်
တင်ရေး & အမြတ်အစွန်းလောင်းကစား၊ လောင်းကစားခြင်း၊ လောင်းကစား ဝ က်ဘ်ဆိုက်
များ၊ အခြားလောင်းကစားခြင်း၊ သို့မဟုတ်လောင်းကစားခြင်း။) ရ ဒေါ် R7

စွဲလမ်းသူများသည်မိမိကိုယ်ကိုပျော်မွေ့စွာနေထိုင်ပြီးအတူတကွနေထိုင်နေသမျှကာလပတ်လုံး
သူတို့သည်စွဲလမ်းနေသည်ဟုမယုံကြည်ပါ။ စွဲသူများသည်မသိဘဲဖြစ်ကြသည်
(မှိုက်မဲသော), ယုံလွယ်သော & အားနည်းနေသည် (သနားစရာ)! တစ်ချိန်ကစွဲစွဲလန်းလန်း
သည်၎င်းတို့ကိုယ်တိုင်နှင့်ရပ်ရွာလူထုကိုခြိမ်းခြောက်မှုတစ်ခုဖြစ်လာသည်။ မူးယစ်ဆေးစွဲ
သူများသည်လှည့်စားခြင်း၊ လူမှုရေးဆန့်ကျင်ခြင်း၊ မရိုးမသားလုပ်ခြင်း၊ ဒါက a

သူတို့ရဲ့ဘဝပုံစံကိုထိန်းချုပ်ဖို့အသိုင်းအဝိုင်း။ လွတ်လပ်ခွင့်နှင့်အခွင့်အရေးများကိုကန့်သတ်ခြင်း။

, G AMB LING မှသည် TOLERANCE !!

အယူအဆ ၆

စီးပွားဖြစ် & ကိုယ်ပိုင်ချေးငွေမတော်မတရားချေးငွေသည် (ချေးငွေ - ငါးမန်းလုပ်ငန်း) အဆုံးသတ် အကြွေးသည်စုဆောင်းသူ၏အကြောင်းအရင်းနှင့်အကျိုးသက်ရောက်မှုဖြစ်သောအကြွေးသည်ကျွန်ုပ်တို့အားဖြင့်ဖြစ်သည်။ မတော်မတရားချေးငွေ & ကြွေးမြီစုဆောင်းရာဇဝတ်ကောင်ဖြစ်ကြသည် **ဒေါ/R6**



အစိုးရ (ပြည်နယ်၊ Shire) သူတို့ရဲ့ဘတ်ဂျက်ကိုထောက်ပံ့ဖို့အကြွေးကိုမသုံးနိုင်ဘူး။ အစိုးရဝင်ငွေ (အခွန်နှင့်ဒဏ်ငွေများ) အစိုးရ ဝန်ဆောင်မှုများတိုးလာသည် (w/mw တက်သည်)။ အစိုးရ၏ ဝင်ငွေက ဝန်ဆောင်မှုကိုလျှော့ချသည် (w/mw ကျသွားသည်)။ အစိုးရသည်အကြွေးကိုမသုံးပါ။ ကြွေးမြီသို့သွားသော အစိုးရကိုအစားထိုးသည်။ အစိုးရအဖွဲ့ ဝင်များသည်ကြွေးမြီအတွက်ကိုယ်ပိုင်တာ ဝန်ရှိသည်။

ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးအကြွေးအရင်းရှင်စနစ်၏ရက်နာမှုအဆုံးသတ်ခဲ့သည်။ CROn ကို Shires & CG Gatherings မှသတ်မှတ်သည်။ CROn သည်သူတို့ရရှိသောဝင်ငွေအပေါ်ဆက်လက်ရှင်သန်ရန်လိုအပ်သည်။ သူတို့ဆက်မချီးနိုင်ရင်တောင်သူတို့ကပိတ်ပစ်လိုက်တယ်။



စီးပွားဖြစ်, ကိုယ်ပိုင်အကြွေးမှတ်တိုင်များ။ သူငယ်ချင်းများ၊ မိသားစုများ အကြားချေးငွေများပြန်လည်ပေးဆပ်ခြင်းကိုအတင်းအကျပ်မလုပ်နိုင်ပါ။ အကြွေးစုဆောင်းခြင်းအဆုံးသတ် ကြွေးမြီကောက်ခံသူများသည်ရာဇဝတ်သားများဖြစ်သည်။ **ဒေါ/R6**

ချေးငွေ၊ အကြွေးကောက်ခံသူများအပြစ်ပေးပါ

အယူအဆ ၇

အစိုးရသည်ပြည်သူလူထု၏တာဝန်နှင့်မျှော်လင့်ချက်များကိုဖြည့်ဆည်းရန်အခွန်များလိုအပ်သည်။ အခွန်လျှော့ချခြင်းနှင့်အခွန်နှုတ်ယူခြင်းအဆုံး။ ၎င်းတို့သည်အခွန်ရှောင်ခြင်းကိုရာဇဝတ်မှုတစ်ခုဖြစ်သည်။ **ဒေါ R6** အခွန်အကောက်အမိုးအကာပိတ်ထားရသည်။

အခွန်ကောက်ခံရာ အလက်စကာ၊ အန်ဒိုရာ၊ ဗဟားမားစ်၊ ဘီလီမ်၊ ဘာမြူဒါ၊ ကမန်၊ လန်ဒန်မြို့၊ ကူရာကေး၊ ဆိုက်ပရပ်စ်၊ ဒီလာဝဲ၊ ဒူဘိုင်း၊ ဖလော်ရီဒါ။

Guernsey, Hong Kong, အိုင်ယာလန်, Isle of Man, Liechtenstein, Monaco, Luxembourg, Nevada, Panama, San Marino, စင်ကာပူ၊ Seychelles, South Dakota, ဆွစ်ဇာလန်၊

အုပ်ထိန်းသူဂိုးဒီးယန်း အခွန်ကောက်ခံရန်အစိုးရ၏လိုအပ်ချက်ကိုထောက်ပံ့သည်။ Custodian-Guardian သည်အခွန်ရှောင်ခြင်းကိုဆန့်ကျင်သည်။ အခွန်ပေးဆောင်ခြင်းတစ်ခု enforcable မြို့ပြ Duty!

အခွန်လျော့ချခြင်း အခွန်ရှောင်ရှားခြင်း!
ယုံကြည်မှု အခွန်ရှောင်ခြင်း!
အခွန်နှုတ်ယူပြီးလူဒါန်းခြင်း အခွန်ရှောင်ရှားခြင်း!
အခွန်ရှောင်ခြင်းသည်ရပ်ရွာမှခိုးယူခြင်း!
အခွန်ရှောင်ရှားခြင်းသည်ရာဇဝတ်မှုတစ်ခုဖြစ်သည်။ ဒေါ/R6



အခွန်နှုန်းထား

- 0% ဝင်ငွေ
- ၂၁% VAT (ထပ်တိုးအခွန်)
- ၇၀% စီးပွားရေး¹
- 100% ဝင်ငွေ
- 100% မသိရသောဝင်ငွေ
- 100% အိမ်ခြံမြေ
- 100% အကျိုးခံစားခွင့်
- 100% တကယ
- 100% မဟုတ်သော Recycle
- 100% ထပ်တိုး artificial & သဘာဝအချိဓာတ်

အင်ဖို

wmw 7 မှ applyup
(အပတ်စဉ်အနည်းဆုံးလုပ်ခ ၇)
အားလုံးကုန်ပစ္စည်းများ & ဝန်ဆောင်မှုများကိုသက်ဆိုင်သည်
(ခြွင်းချက်မရှိပါ)
စုစုပေါင်းအမြတ်အစွန်းနှင့်သက်ဆိုင်သည်
wmw 7 အထက် toincome သက်ဆိုင်သည်
အမြတ်ငွေ၊ အကျိုးစီးပွား၊ ငှားရမ်းခ၊ အရင်းအနှီးအမြတ်
ငွေ၊ အနိုင်ရရှိသူ၊ ... ကင်းလွတ်သည့်ကိုယ်ပိုင်ပစ္စည်း
များအားလုံးအတွက်အကျိုးဝင်သည်။
လုပ်အားခ၏ထိပ်ပေါ်တွင်မဆို
ဖြည့်စွက်အကျိုးခံစားခွင့်သက်ဆိုင်!
မဆိုတစ်ခါသုံးသက်ဆိုင်သည်။ တစ်ခါသုံးဖယ်ရှားပစ်
ကြသည်! မည်သည့်ပြန်လည်အသုံးပြုနိုင်သည်ကို
ရည်ညွှန်းသည်။ ပြန်လည်အသုံးမပြုနိုင်သောပစ္စည်း
များကိုဖယ်ရှားပစ်လိုက်ပြီဖြစ်သည်။ မည်သည့်
arteficial & သက်ဆိုင်သည့်
သဘာဝအချိဓာတ်

အကျိုးကျေးဇူးရရှိသောအလုပ်သည်လုပ်အားခနှင့်အခြေအနေများလိုအပ်သည်။ လစာသည်အပတ်စဉ်အနိမ့်ဆုံးလုပ်ခအပေါ်အခြေခံသည် (wmw) & တစ်မြောက်ကိန်း။ အပတ်စဉ်အနည်းဆုံးလုပ်ခ (wmw) အစိုးရကနစ်စဉ်သတ်မှတ်သည်။

မှတ်ချက်! 'VAT' ကို " ကစုဆောင်းသည်Shire' အဆိုပါ Shire ၏ 50% ကိုစောင့်ရှောက်

အခွန်ကောက်ခံ & 50% ပြည်နယ်အစိုးရပေးပို့သည်။ ပြည်နယ်အစိုးရသည် အခြားအခွန်အားလုံးကိုကောက်ခံသည်။ ထို့အပြင် Shires နှင့်ပြည်နယ်နှစ်ခုလုံး မှငွေများ၊ ကောက်ခံမှုများ၊

¹ Universe Custodian Guardians သည်သီးသန့်စီးပွားရေးလုပ်ငန်းကိုအထောက်အပံ့မပြုပါ။ သူတို့က "CROn" (အမြတ်အတွက်မဟုတ်ရပ်ရွာပြေး & Operated)။

အရည်အချင်းမရှိခြင်း၊ လုပ်အားသို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုအားဖြင့်ရရှိခြင်းမဟုတ်ပါ။

အလုပ်မရသော ဝင်ငွေ၊ ရာထူး၊ အစိုးရကပြဋ္ဌာန်း။

ကွယ်လွန်သူတစ် ဦး တွင်အိမ်၊ အိမ်၊ အမွေအနှစ်နှင့်ထုံးတမ်းစဉ်လာများ၊ အိမ်ရာသည်အမွေအနှစ်၊ မိသားစုရိုးရာနှင့်အမှတ်တရပစ္စည်းများ။

အိမ်ယာရာထူးပေါ်တွင်မလွန်ပါဘူး (သေခြင်းနှင့်အဆုံးသတ်သည်), ပါဝါ (သေခြင်းနှင့်အဆုံးသတ်သည်)အားလုံးကြွယ်ဝမှုအစိုးရအခွန်သို့ဝင်။

တစ်ခါသုံးဖြုန်းတီးဖြစ်ကြသည်။ ညစ်ညမ်းသောရေလမ်းများ၊ ပင်လယ်များ .. မြေဖိုရန်ထပ်မံဖန်တီးပါ။ တစ်ခါသုံးဖယ်ရှားပစ်ကြသည်! အစိုးရကပြဋ္ဌာန်း။

ပြန်လည်အသုံးမပြုနိုင်သောအမှိုက်သရိုက်များသည်အမှိုက်ပုံဖြစ်လာသည်။ ပြန်လည်အသုံးမပြုနိုင်သောပစ္စည်းများကိုဖယ်ရှားပစ်လိုက်ပြီဖြစ်သည်။ အစိုးရကပြဋ္ဌာန်း။

အတူ & / သို့မဟုတ်သဘာဝ weeteners ထည့်သွင်းစိတ်ပျက်အားလျော့ရမည်ဖြစ်သည်။ အပိုအခွန်ကောက်ခံသည်(၁၀၀%)။ အစိုးရကပြဋ္ဌာန်း။

အခွန်နှုတ်ယူပြီးလူဒါန်းမှုအဆင့်အတန်းရှိသည်သောပရဟိတလုပ်ငန်းဖြစ်ကြသည် **အတူ!** ၎င်းတို့သည်အကျင့်ပျက်အစိုးရကအခွန်ရောင်ခြင်းအစီအစဉ်များဖြစ်သည်။ ဒါတွေကိုမလူပါနဲ့ ဒါနနှင့်ပိုင်ဆိုင်မှုများကိုသိမ်းယူပါ။ အစိုးရ **ရှေ့နေ, ဒေါ/R6**

ချမ်းသာကြွယ်ဝဖြစ်ခြင်း (ဘေးဥပဒ်) ရာဇဝတ်မှုဖြစ်တယ် **ဒေါ R6**။ လူမှုဆန့်ကျင် & စော်ကားမှုရပ်ရွာဆန့်ကျင်တဲ့ ရာဇဝတ်မှု **1 ဘုရားသခင်**

ချမ်းသာကြွယ်ဝသောအသားအရောင်ခွဲခြားမှုအဆုံးသတ်



အမြတ်အစွန်း၊ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်၊ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်၊ မှပိုင်ခွင့်၊ မိတူတူပိုင်၊ လောင်းကစား (အစုရှယ်ယာများ၊ အစုရှယ်ယာများ၊ လဲလှယ်ရေးပစ္စည်းများ၊ ရမ်းများ၊ လောင်းကစားရုံများ၊ စာအုပ်များ၊ ဘင်ဂိုကစားနည်း၊ ထို၊ အားကစားလောင်းကစား၊ အင်တာနက်လောင်းကစား ဝက်ဘ်ဆိုက်များ၊ အခြားလောင်းကစားခြင်းနှင့် လောင်းကစားခြင်းများ) ..., အကြွေး (ကတ၊ ချေးငွေ၊ ... ကြွေးရှင်များ။), အခွန်

ရှောင်ရှားခြင်း (အခွန်နှုတ်ယူခြင်း၊ အခွန်လျော့ချခြင်း၊ အခွန်နှုတ်ယူခြင်း၊ ယုံကြည်မှု၊ လူဒါန်းခြင်း ..)အသားအရောင်ခွဲခြားမှုဝါဒဟာဒီမိုကရေစီဆန့်ကျင်ဘက်၊ နောက် မျိုးဆက်အတွက်သာမကနောင်လာမယ့်မျိုးဆက်အတွက်ပါခြိမ်းခြောက်မှုတစ်ခု ပဲ။ ပုဂ္ဂလိကပိုင်ဆိုင်မှု၊ လောင်းကစားခြင်း၊ အခွန်ရှောင်ခြင်း၊ အသားအရောင် ခွဲခြားမှု၊ စည်းကြပ်ခွင့်၊ မူပိုင်ခွင့်၊ မူပိုင်ခွင့်၊ ခရုကဒစ်၊ မာများသည်တာဝန်ခံ၊ MS R ကို ခွင့်ပြုထားသည့်သုမဟုတ်တာဝန်ရှိသောနိုင်ငံရေးသမားများ မူပိုင် ခွင့်၊ ခရုကဒစ်၊ မူပိုင်ခွင့်၊ လောင်းကစား၊ အခွန်ရှောင်ခြင်း၊

အကျိုးဖြစ်ထွန်းသောအကျိုးဖြစ်ထွန်းသောအသက်တာများကိုနေထိုင်ခြင်းသည်မျှတ သောလူမှုအသိုင်းအဝိုင်းအတွက် CG စီးပွားရေးဖြစ်သည်

CG စီးပွားရေးသဘောတရားကိုအကောင်အထည်ဖော်ရန်။ ရုပ်ရွာအုပ်ချုပ်မှုလိုအပ် သည်။ Custodian Guardian သည်အဆင့်နှစ်ဆင့်အုပ်ချုပ်မှု၊ ဝိညာဏနှင့်နိုင်ငံရေး ဖြစ်သည်။

ဝိညာဉ်ရေးမှာ ၂ ဆင့်ဖြစ်သည်။ "Klan", ပြည်နယ်: 'Orackle' နိုင်ငံရေးသည်ဒေသနာတရ ၂ ဆင့်ဖြစ်သည် Shire ကောင်စီ, "ပြည်နယ်လွတ်တော်"။

အုပ်ချုပ်မှုသည်ရွေးချယ်တင်မြှောက်ခံရသည့်တန်းတူညီမျှမှုရှိသည် (သူ SHE) ကိုယ်စားပြုမှု။ ရွေးကောက်တင်မြှောက်ထားသည့်တန်းတူကိုယ်စားလှယ်များသည်ကော်မတီတစ်ခုဖွဲ့စည်းသည်။ တာဝန် ဝတုတရားများကိုကျွမ်းကျင်မှုဖြင့်ခွဲဝေချထားသည်။၁ ရဲ့ခေါင်းဆောင်ကအာဏာရှင်ဆန်မှုပါ။ ရွေးကောက် တင်မြှောက်ကော်မတီမှအုပ်ချုပ်မှုမျှတသည်။

ကော်မတီတစ်ခုသည် HE & SHE ၏တူညီသောကိုယ်စားပြုမှုရှိသည်။ စုရုံးခြင်းတွင်ရွေးကောက်တင်မြှောက်ထားသောကော်မတီရှိသည် ('Klan') 7HE & 7SHE ၏။ Oratorium တွင်ရွေးကောက်တင်မြှောက်ထားသောကော်မတီရှိသည်('Orackle') 7HE & 7SHE ၏။ တစ် ဦး က Shire (ကောင်စီ) 2 ရွေးကောက်တင်မြှောက်ထားပါတယ် (၁ ယောက်နှင့် ၁ ယောက်) + 3 ခန့်ထား သူ။ ပါလီမန်တွင်ရွေးကောက်တင်မြှောက်ထားသူ ၃၅ ဦး နှင့် ၃၅ ဦး ပါဝင်သည် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရပြီး နောက်အစိုးရဖွဲ့စည်းရန် 7 HE 7 SHE ကိုရွေးချယ်ခဲ့သည်။

အုပ်ချုပ်မှုသည်တာဝန်ခံမှုလိုအပ်သည်။ အုပ်ချုပ်မှုသည်ဤစည်းမျဉ်းများကိုစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများ ချမှတ်စေသည်။ စည်းမျဉ်းများသည် 'ပေါ်တွင်အခြေခံသည်။ဥပဒေပေးသူထင်ရှား'

အဆို: